
Protokół Nr 7 
z sesji Rady Gminy Sońsk  

z dnia 27 kwietnia 2015 roku 
 
 

W dniu 27 kwietnia 2015 roku w Urzędzie Gminy w Sońsku odbyła się 7 
sesja Rady Gminy Sońsk. W posiedzeniu udział wzięli Radni wg. załączonej 
listy obecności. 
 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Marzena Ślubowska - Wójt Gminy Sońsk 
2. Jerzy Waśniewski - Sekretarz Urzędu Gminy Sońsk 
3. Katarzyna Nałęcz - Skarbnik Gminy Sońsk 

 
Ad. 1 
Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Gminy Sońsk, Krzysztof 
Nowicki. 
 
Ad. 2 
Protokół z VI sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3  
Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad pkt. 
3a-złożenie ślubowania Pani Anny Bugalskiej - radnej wybranej w wyborach 
uzupełniających do Rady Gminy Sońsk. 
Porządek obrad VII Sesji Rady Gminy po uwzględnieniu zmiany został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
Ad. 4  
W punkcie tym nikt się nie zgłosił do zabrania głosu. 
 
Ad. 5 
Sprawozdanie Pani Wójt z działalności pomiędzy sesjami obejmowało 
informacje o: 
- przebiegu bieżących prac na drogach i obiektach gminnych(oczyszczalnia ) 
- organizacji staży dla osób bezrobotnych w gminie Sońsk 
- licznych spotkaniach z mieszkańcami gminy 
 
Ad.6  
Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej Gminy Sońsk na 2015 rok 
Przewodniczący zapoznał zebranych z treścią uchwały. 

Głosowanie: 



Za-jednogłośnie 
 
b) zmiany uchwały w sprawie poboru podatku od osób fizycznych, podatku od 
nieruchomości od osób fizycznych i podatku leśnego od osób fizycznych, 
wyznaczenia inkasentów, ustalenia wynagrodzenia za inkaso podatków 
stanowiących dochód gminy oraz terminów płatności dla inkasentów 
 

Przewodniczący zapoznał zebranych z treścią uchwały. 
Głosowanie: 
Za-jednogłośnie 
 
c) udzielenia i rozliczania dotacji dla szkół niepublicznych prowadzonych na 
terenie Gminy Sońsk przez osoby prawne lub osoby fizyczne oraz trybu kontroli 
prawidłowości ich wykorzystania. 
 

Przewodniczący zapoznał zebranych z treścią uchwały. 
Głosowanie: 
Za-jednogłośnie 
 
d) zmiany Statutu Gminy Sońsk 
 
Przewodniczący Rady wnioskował, aby wykreślić z projektu uchwały punkt 11 
w § 42. Z racji tego, że dotyczy on bezpośrednio udziału w sesji. 
 
 
Radny Owczarczyk zwrócił uwagę, iż Sołtysi są gośćmi zaproszonymi na sesję i 
maja w porządku obrad swój punkt, w którym mogą zabierać głos. A propozycja 
ma dotyczyć wyrażania zgody przez Radę na zabranie głosu przez osoby z 
zewnątrz.  
Prawnik obecny na Sali wyjaśnił, iż rada może zdecydować czy w danej chwili 
trwania sesji dopuszczony zostanie ktoś do głosu czy nie. 
Ponadto dodał, iż Sołtysi w punkcie „wolne wnioski i interpelacje” mogą zostać 
dopuszczeni do głosu po uzyskaniu zgody Rady. 
 
Głosowanie wniosku: 
Za-7, przeciw-8, wstrzymało się -0 
Wniosek zgłoszony przez Przewodniczącego Rady upadł. 
Głosowanie projektu uchwały 
Za-9, przeciw-5, wstrzymało się -1 
 

i) zmiany uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Sońsk 

 



Prawnik wyjaśnił przyczynę zmiany uchwały (oznaczenie załącznika do 
uchwały) 

Przewodniczący zapoznał zebranych z treścią uchwały. 
Głosowanie: 
Za-jednogłośnie 
 
j)zmiany  w sprawie zmiany uchwały Nr II/4/2014 Rady Gminy Sońsk z dnia 5 
grudnia 2014 roku w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji 
Rady Gminy Sońsk 

Zmiana ta podyktowana była wyborem nowej Radnej. 

 
Przewodniczący zapoznał zebranych z treścią uchwały. 

Głosowanie: 
Za-jednogłośnie 
 
 
Ad. 7 
Interpelacje i zapytania radnych 
 
Radny Muszyński zgłosił awarie wodociągu we wsi Ślubowo. Mimo zgłoszeń 
do konserwatora nie podjęto działań. 
Ponadto Radny zgłosił konieczność wykonania napraw na drogach w Koźniewie 
Średnim i Ślubowie. 
 
Radny Szerewicz zwrócił się z zapytaniem o postępy w pracach inwestycyjnych, 
jakie były planowane na rok bieżący. 
 
Radny Dyoniziak zwrócił się z zapytaniem, co będzie z dziećmi, które nie 
zostały przyjęte do przedszkola w Gołotczyźnie. 
 
Pani Wójt odpowiadając na zadane pytania wyjaśniła, że w chwili obecnej 
trwają parce w Komorach Błotnych (dokumentacja ma zostać wykonana do 30 
maja br.), ul. Szkolna i ul. Strażacka – również trwają prace nad dokumentacją. 
Planowane jest rozpoczęcie prac przy wykonaniu nowej nawierzchni z kostki 
przy ośrodku zdrowia w Sońsku oraz w szkole podstawowej w Sońsku (mała 
szkoła). Kolejne prace tj. rozbudowa sieci wodociągowej są w trakcie i 
planowane wykonanie jest na czerwiec br. 
W kwestii dzieci, które nie zostały przyjęte do przedszkola, Pani Wójt wyjaśniła, 
że jest w trakcie szukania rozwiązania tej sprawy. 
 



Radny Muchowski zwrócił się do Pani Wójt o możliwość złożenia wniosku o 
dofinansowanie budowy kolektorów słonecznych przez mieszkańców. 
 
Pani Wójt wyjaśniła, że w chwili obecnej należy sprawdzić możliwość 
pozyskania środków na ten cel. Gmina nie dysponuje w chwili obecnej takimi 
środkami, aby pokryć koszty tej inwestycji. Ponadto są problemy z 
przydomowymi oczyszczaniami ścieków. Inwestycja została dobrze rozliczona, 
są jednak problemy z samym działaniem oczyszczalni u użytkowników. Firma, 
która zajmowała się wykonaniem nie ma obowiązku świadczenia usług 
serwisowych. 
 
Ad. 8  
Wolne wnioski i informacje. 
 
Przewodniczący rady poinformował zebranych, iż planuje udzielać głosu 
zarówno gościom jak i Sołtysom w tym punkcie. 
 
Pani Wójt zwróciła się z prośbą o nie wypalanie traw oraz pilnowanie zwierząt 
gospodarskich (psy). 
Ponadto Pani Wójt wspomniała, że w dniu 22 kwietnia odbyła się rozprawa z p. 
B. Kruszyńskiego (wypłata wynagrodzenia za nadgodziny). Z uwagi na to, iż p. 
Kruszyński powołał nowego świadka w sprawie rozprawa została odroczona do 
dnia 10 sierpnia 2015r. 
 
W związku z tym, iż w czasie trwania posiedzenia obecny na sali Pan Arkadiusz 
Kozyra, sugerował, iż chciałby zadać pytania Pani Wójt - Przewodniczący Rady 
odmówił mu udzielenia głosu. 
 
Radny Muchowski zwrócił się z prośbą o zwracanie uwagi na swoje 
gospodarstwa domowe itp., Bo na terenie gminy pojawiają się kradzieże sprzętu 
rolnego i paliwa. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
  
 

Przewodniczący Rady Gminy Sońsk 
Krzysztof Nowicki 

 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: Klaudia Zimak 


